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Raadsvragen 1
e
 Bestuursrapportage 2014  

 

Nr Blz. Onderwerp Vraag Fractie Antwoord 

1 7 Wet M&O In de raadvergadering van juni hebben wij aan 
wethouder Reijnders omtrent de wet M&O al 
een vraag gesteld. Namelijk of de raad kon 
wachten met het nemen van beslissingen tot 
de visie blijvend voorzien behandeld zou 
worden, of dat we eerder beslissingen moeten 
nemen door de consequenties van de ingang 
van de wet M&O. Wij hebben hier tot op heden 
nog geen antwoord op gehad en zouden de 
wethouder willen vragen om op korte termijn 
hierop antwoord te geven. Ook gezien het feit 
dat in de BERAP deelprogramma 1.3 extra 
gelden worden bijgeraamd mede inzake de 
wet M&O.  

CDA In maart hebben we besloten om een onderzoek uit te 
voeren naar de gevolgen van de Wet Markt en Overheid 
door EY. Recentelijk heeft EY haar conceptrapport 
opgeleverd. Momenteel beoordelen wij dit rapport en 
maken een plan van aanpak zodat we voldoen aan de 
nieuwe wet. 

2 9 BDU subsidie krediet 
Fietsverbinding Hovergelei-veer 

Bij programmapunt 2.1 doortrekken 
fietsverbinding Hovergelei wordt gesproken 
over een aanvraag voor verlenging van de 
subsidie beschikking. Wij zouden graag willen 
weten of deze verlenging inmiddels is 
verleend. En zo niet of we dan het risico lopen 
dat we de € 80.000 subsidie niet krijgen. 

CDA De verlenging is bij de Provincie Limburg ambtelijk 
goedgekeurd, GS moet hierover nog beslissen, dit wordt 
waarschijnlijk duidelijk september dit jaar. 

3 10 Fietsvoorziening Keulseweg Aangaande de aanleg recreatieve 
fietsvoorziening Keulseweg deelprogramma 
2.1, klopt het dat het budget van € 630.000 
voor twee kilometer fietspad is?  

CDA Ja. 

4 11 
en 
13 

Krediet Herinrichting 
Heerstraat/Kesselseweg 

In de toelichting op investeringskredieten 
deelprogramma 2.1 wordt gesteld dat het 
resterende krediet ad € 184.000 wordt 
aangehouden. Iets verderop bij de financiën 
valt hetzelfde bedrag vrij als een voordelig 
resultaat. Naar ons idee spreekt dit elkaar 
tegen. Wordt het krediet nu aangehouden of 
valt het vrij?  

CDA Deze vraag heeft betrekking op het krediet 
Heerstraat/Kesselseweg. In afwachting van de definitieve 
afrekening houden we het krediet aan. Administratief 
hebben we dit zowel voordelig (via vrijval van de reserve) 
als nadelig (via kapitaallasten) verwerkt. Per saldo is het 
financiële effect in deze berap dus neutraal.  

5 15 Ontwikkeling collectieve 
voorzieningen 

In deelprogramma 3.2 Ontwikkeling 
Collectieve Voorzieningen wordt aangegeven 
dat het project St. Lucia zo goed heeft gelopen 
dat met partners binnen de gemeente bekeken 
wordt om nog enkele projecten op te starten in 
de andere kernen van de gemeente. Is het dan 
niet verstandig hier ook al subsidie gelden 
voor op te nemen aangezien voor S. Lucia 
reeds € 20K is opgenomen? 

CDA Voor de ontwikkeling van dergelijke initiatieven hebben we 
de reserve doorontwikkeling collectieve voorzieningen en 
vanaf 2015 structureel WMO-middelen ter beschikking. 

6 16 IOAW Er wordt in deelprogramma 3.1 inzake de wet 
IOAW € 94.000 bijgeraamd. Begroot voor 
2014 was € 176.000. Dat betekent dus een 

CDA In de begroting is uitgegaan van een gemiddeld 
uitkeringsbedrag voor alle regelingen verminderd met 
inkomsten en kortingen. Het gemiddelde uitkeringsbedrag 
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bijraming t.o.v. begroting van 53%. Hoe is 
deze extreem hoge afwijking te verklaren?  

voor de IOAW uitkeringen is echter aanzienlijk hoger. In 
deze berap heeft de aanpassing plaatsgevonden. 

7 21 Olympia’s Tour Wij hebben reeds eerder aan wethouder 
Smolenaars gevraagd voor een financiële 
onderbouwing van dit evenement. Ons is net 
voor het zomer reces toegezegd dat we deze 
rond 1 oktober zullen ontvangen. De vraag is 
dus reeds gesteld aan de wethouder maar wij 
willen vooral in het kader van het bijramen van 
€ 20.000 op de initiële € 40.000 volgens 
deelprogramma 4.2 Recreatie en Toerisme 
hier nogmaals de aandacht op vestigen.  

CDA De toezegging staat op de integrale vragen- en afsprakenlijst en 
komen wij zoals gebruikelijk na.   

8 21 Olympia’s Tour Tevens is onlangs in het nieuws geweest dat 
de ronde in 2015 waarschijnlijk niet wordt 
gereden en dat er door schuldeisers wellicht 
faillissement van de stichting wordt 
aangevraagd. Hebben deze ontwikkeling nog 
financiële consequenties voor de gemeente?  

CDA Nee. 

9 27 Project De Groene Vogel In deelprogramma 6.1 Milieubeheer wordt 
toegelicht dat de gemeente een subsidie ad 
€ 50.000 heeft ontvangen om in de periode    
1-5-2014 t/m 1-5-2015 200 woningen te 
verduurzamen. Lopen we als gemeente een 
risico indien het niet lukt om dit aantal te 
behalen. Verder zijn we benieuwd of deze 
regeling enkel voor particulieren geldt of ook 
voor verenigingen en stichtingen? 

CDA De beschikking van de provincie bevat een 
resultaatverplichting dat tenminste 200 woningen 
energiebesparing en/of opwekking realiseren waarbij 
sprake is van een labelsprong van ten minste één label. 
Tevens dienen voortgangsrapportages overlegd te worden 
en overleggen bijgewoond te worden. 
Indien niet aan deze voorwaarden wordt voldaan kan de 
subsidie worden gekort. In financiële zin loopt de gemeente 
een risico ter hoogte van het subsidiebedrag. De 
beschikking bevat echter tevens de mogelijkheid voor de 
provincie om de hardheidsclausule toe te passen. Zo is het 
aantal woningen voor Beesel even hoog als bijvoorbeeld 
voor Venlo. Dit is onevenredig en hierover zijn we het 
gesprek met de provincie aangegaan. Tevens is gevraagd 
of de terugbetalingsregeling strikt wordt toegepast. De 
provincie heeft aangegeven dat “de soep niet zo heet wordt 
gegeten als opgediend”, maar dat zij op voorhand geen 
toezeggingen kan doen. Wij beraden ons momenteel hoe 
we de verkregen subsidie inzetten teneinde de risico’s te 
beperken. 
Het pilotproject “ontzorging particuliere woningbezitters” is 
alleen bedoeld voor de woningen van particuliere 
eigenaren.  

10 30 Verbetering leefbaarheid 
Heyencamp 

Inzake het genoemde participatie traject 
Heijencamp wat toegelicht wordt in 
deelprogramma 6.2 Verbetering leefbaarheid 
Heijencamp. Wij weten dat hier nu een 

CDA We gaan ervanuit dat het beschikbare budget toereikend is, maar 
dit is afhankelijk van de uitkomsten van de gesprekken met 
bewoners.  
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afkoelingsperiode loopt van een half jaar welke 
eind 2014 afloopt. Hierna zullen er nog 
werkzaamheden moeten worden verricht. Is 
het resterende krediet voldoende om deze 
werkzaamheden te verrichten? 

11  Taalfouten Als algemene opmerking over de gehele 
BERAP willen wij nog meegeven dat er vrij 
veel taalfouten in stonden. Er wordt 
bijvoorbeeld consequent over actiepunten 
2011 in plaats van 2014 gesproken. En ook in 
de verschillende toelichtingen zitten spelfouten 
en in plaats van een bijvoorbeeld. Dit draagt 
niet bij aan de leesbaarheid van het stuk. (Nu 
hoop ik dat ik geen spel fouten gemaakt heb) 

CDA We zullen hier in de toekomst aandacht aan besteden. 

12 3 en 
9 

Fietsverbinding Hovergelei-veer In de aanhef staat onder punt 4: lagere 
beschikking I-res tbv fietsverbinding 
Hovergelei-Veer € 475.964.  Bij 
programma 2 is alleen aangegeven dat 
de Provincie een subsidie beschikking 
van € 80.000 hebben afgegeven.  
Wat houdt een lagere beschikking is zoals 
hierboven aangegeven? 

BL De lagere beschikking I-reserve heeft niets te maken met de 
subsidiebeschikking van de provincie. Het laatste betreft een 
subsidiebijdrage van de provincie aan dit project. Het eerste 
betreft een lagere onttrekking aan onze eigen I-reserve in 2014 
omdat dit project niet (geheel) in 2014 wordt gerealiseerd. 
  

13 18 Voorziening groot onderhoud 
gymzaal 

Programma 3: (791096): voorzieningen 
groot onderhoud gymzaal Beesel. 
Onderhoud was specifiek gericht op 
dakranden en gevels. In 2014 regelmatig 
lekkages plaatsgevonden nabij ingang 
zaal bij herenkleedruimte.  Is onderhoud 
wel juist uitgevoerd en wat er nu gedaan 
om toekomstige lekkages te vermijden? 

BL Ja, het onderhoud is juist uitgevoerd en de lekkages zijn 
verholpen. 

14 20 Herinrichting Centrum Beesel Herinrichting Centrum Beesel: locatie vm 
café Aaj Mert bestemd voor museum en 
bovenwoningen beoogd 2015. Als 
ondanks alle inspanningen blijkt dat een 
museum niet haalbaar is, gaat de 
verbouwing dan toch door? 

BL WoonGoed 2-Duizend heeft een bouwplan ingediend voor de 
bouw van het Museum en bovenwoningen. De verwachting is dat 
we de bouwvergunning dit jaar verlenen.   

 

15 23 Eskacé Programma 5: Is relatie met Eskace nog 
zoals beschreven op pagina 23? 

BL Nee, Eskacé heeft in eerste instantie aangegeven de 
subsidierelatie te willen voortzetten. Naderhand heeft 
Eskacé aangegeven te stoppen met haar activiteiten. 
Middels een RIB hebben wij u hierover recentelijk 
geïnformeerd.  

16 26 Overlast regenval voor riolering Programma 6: grootschalige vervanging 
vrijval riolering in 2015. Zijn er door de 
hevige regenval in de laatste maanden 

BL Nee. 
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nog knelpunten geweest en zo ja leidt dit 
tot financiële consequenties voor de 
komende jaren? 

17 29 Groot onderhoud wegen vraag bij programma (6.2 groot 
onderhoud wegen): Eea is voor de 
komende vier jaar uitbesteed. Is hierin 
opgenomen groot onderhoud 
Burgemeester Janssenstraat en de St. 
Jorisstraat beiden vwb gedeelte dat ligt in 
de kern? en zo ja voor wanneer staan ze 
ingepland? 

BL Deze straten staan op de nominatie voor groot onderhoud binnen 
enkele jaren, en zijn niet specifiek opgenomen voor een bepaald 
jaar. Daadwerkelijke uitvoering is afhankelijk van onze 
inspectieresultaten. 
 

18 34 Dwangsom natuurcompensatie programma 7: Betalen dwangsom 
wegens niet nakomen natuurcompensatie 
€ 45.000. Waarom heeft Rechtbank 
bepaald dat deze niet geïnd mag worden? 

BL De rechtbank vindt dat het bedrijf aan al haar 
verplichtingen heeft voldaan. Het college heeft hoger 
beroep ingesteld op de uitspraak van de rechtbank 

20 15 Ontwikkeling Collectieve 
Voorzieningen  
 

Met betrekking tot dagopvang St. Lucia. 
De gemeente heeft voor 2014 een 
subsidie verstrekt van € 20.000 en 
daarnaast in het kader van Leefbaarheid 
en Groen ook een subsidie aangevraagd 
bij de provincie. Het project loopt na 
tevredenheid en geniet navolging. De 
gemeente wil derhalve met partners de 
komende maanden meerdere soortgelijke 
projecten opzetten in andere kernen. 
Kan per afzonderlijk project dit jaar nog bij 
de provincie subsidie worden 
aangevraagd? 

PVDA Ja, per initiatief kan subsidie worden aangevraagd bij de 
provincie in het kader van de regeling ‘Leefbaarheid en 
Groen’. De regeling loopt tot uiterlijk 1 maart 2015 en kent 
een plafond.  

1 16 IOAW Er is sprake van een geringe daling in het 
aantal uitkeringen, maar bijraming van 
lasten is nodig vanwege een te laag 
geraamd bedrag per uitkering. 
Kunt u dit nader toelichten? Hoe is deze 
te lage raming ontstaan? De bedragen 
per uitkering liggen toch wettelijk vast. 

PVDA Zie vraag 6. 

22 17 Krediet sportpark Solberg In 2013 is 90% uitbetaald van de 
gemeentelijke bijdrage gedurende het 
bouw-, c.q. renovatietraject. De laatste 
10% betalen wij na de definitieve 
subsidievaststelling. 
Hoezo definitief? De subsidie was toch al 
toegekend of niet? Gaarne nader 
toelichten. 

PVDA Het subsidieproces bestaat uit verschillende stappen:  
1. aanvraag 
2. verlening 
3. vaststelling 

Subsidieaanvraag en subsidieverlening hebben 
plaatsgevonden. Bij de subsidievaststelling toetsen we of 
de vereniging de subsidie heeft besteed conform de 
afspraken en voorwaarden in het raadsbesluit. Conform 
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onze subsidieverordening betalen we het laatste deel van 
de verleende subsidie uit bij de subsidievaststelling. 

23 21 Olympia’s Tour De raming van de kosten (€ 40.000) was 
niet toereikend. Er is al € 46.000 
uitgegeven en door allerlei oorzaken is 
een bijraming van € 20.000 noodzakelijk. 
Mag men stellen dat  hier sprake is van 
een grove inschattingsfout? Was dit niet 
te voorzien? 

PVDA We stellen vast dat de sponsorinkomsten achterblijven. Per 
definitie is hierbij vooraf sprake van een inschatting. 
 

24 23 Bilbliotheek De bibliotheek is door opgelegde 
bezuinigingen genoodzaakt om personeel 
te ontslaan, c.q. het aantal uren van 
professionele inzet te beperken en een 
groter beroep te doen op vrijwilligers. 
Op welke specifieke wijze wilt u verdere 
toename van verdringing van betaalde 
arbeid door vrijwilligers op de 
arbeidsmarkt tegengaan? Over welke 
instrumenten beschikt u? 

PVDA Het is de verantwoordelijkheid van het bibliotheekbestuur 
om oplossingen te zoeken. Het gemeentebestuur dicht zich 
geen aanvullende rol toe. 

25 23 Muziekonderwijs Na vaststelling van de nieuwe kaders van 
het muziekonderwijs zijn de 
muziekverenigingen aan zet om een 
aanbieder te kiezen. Hierover zijn met de 
gemeente inhoudelijke en financiële 
afspraken gemaakt. De voormalige 
aanbieder (het Centrum v.d. Kunsten) 
heeft echter bezwaar gemaakt tegen het 
genomen besluit. 
Vormen mogelijke afkoopsommen, c.q. 
wachtgelden van reguliere leerkrachten 
verbonden aan het Centrum v.d. Kunsten 
geen belemmering voor een “vrije” keuze 
van de betreffende verenigingen? 

PVDA De nieuwe muziekaanbieder is vrij in zijn keuze om 
docenten aan te trekken. In overleg met de 
muziekverenigingen is wel gekeken of bestaande docenten 
kunnen overkomen, omdat deze docenten naar 
tevredenheid werk leveren.  
Los hiervan loopt een juridisch traject rondom het 
beëindigen van de subsidierelatie met de ECI 
Cultuurfabriek (voorheen Centrum voor de Kunsten). De 
bezwaarcommissie heeft het bezwaar van de ECI 
Cultuurfabriek ongegrond verklaard en het college 
geadviseerd het primaire besluit te handhaven. Dit heeft 
het college overgenomen. In reactie daarop heeft de ECI 
Cultuurfabriek beroep aangetekend bij de rechtbank. De 
gemeente is in afwachting van die zitting (datum nog niet 
bekend). 

 


